



順時針由左至右: 許方華、蘇敏怡、劉學成、鄭志明、陳柏昇、葉家偉、歐陽應震

From left to right clockwise : Phoebe Hui, So Man Yee Stella, Lau Hok Shing Hanison, Cheng Chi Ming Carl, Yentl Chan, Ip Ka-wai Alexis, Craig Au Yeung

味不可言 Savor Art

今個夏天，K11與致力推廣香港本土文化的藝術團體——文化葫蘆合作，舉辦「味不可言」展覽。七位本地藝術家歐陽應震、陳柏昇、鄭志明、許方華、葉家偉、劉學成和蘇敏怡此次化身为藝術廚師，從酸、甜、苦、辣的角度展現飲食文化與生活的藝術，利用視覺感官刺激大眾味蕾，使有形的食物美學與無形的飲食哲學與文化擦出絕妙香味俱全的火花。希望觀眾在欣賞展品時猶如經歷一次美食之旅，大快朵頤地品嘗由地道飲食文化帶來的視覺盛宴。

This summer, K11 collaborates with "Hulu Culture" to present a special showcase exhibition "Savor Art". Seven local artists, Craig Au Yeung, Chan Pak Sing, Stella So, Cheng Chi Ming Carl, Phoebe Hui, Ip Ka Wai Alexis and Lau Hok Shing Hanison, become art chefs in the exhibition. They make use of the four tastes - sour, sweet, bitter and spicy - to show local food culture and living art. The artists will try to stimulate our taste buds with visual senses and create unique association, giving sparks to tangible food aesthetics and intangible food culture. Their unique works provide a revolutionary perspective for visitors to perceive the secrets of local food culture.

日期 Date : 5/8 - 17/10

時間 Time : 10am - 10pm

地點 Location : K11's 18 藝窗showcases @ G/F - L3

策展人飲食文化導賞團 Food Culture Tour by Curator

日期 Date : 8/8; 22/8; 5/9; 19/9

時間 Time : 3-4pm

名額 Quota : 15-20人 persons

「天天好吃」講座 "Eat like Heaven" Talk

講者 Speaker : 歐陽應震先生 Mr. Craig Au Yeung

日期 Date : 14/8

時間 Time : 3-4pm

名額 Quota : 50人 persons

地點 Location : L1-07藝術專區 Art Space

如欲查詢或登記參加以上活動，請聯絡 For enquiries and registration for above activities, please contact : 3110 5806 / marketing@k11concepts.com



吐司藝術 Toast Art

K11邀請了紐西蘭全球唯一並被譽為「吐司藝術之畢加索」(Toast Art Picasso) 的莫里斯班奈特先生(Maurice Bennett) 親臨香港與香港參加者一同於K11購物藝術館內以吐司作畫紙、以火槍作畫筆，用6000塊吐司一同砌出全球最大的吐司馬賽克畫，務求打破健力士世界紀錄。

It is our pleasure to invite "Toast Art Picasso", Mr. Maurice Bennett from New Zealand to K11. Using toast as canvas and musketry as painting brush, Mr. Bennett and Hong Kong people created the world's largest toast art mosaic with 6,000 slices of toast, with an attempt to break a new Guinness World Record.



更多精彩藝術活動，請密切留意下期會員通訊!

More exciting art events will be announced in our next enews. Please stay tuned with us!

為使我們的活動及優惠更臻完善，我們誠意歡迎閣下的寶貴意見，如閣下不欲收到本公司會員通訊之電郵，請電郵到k11marketing@k11concepts.com並注明要求。

We welcome your comments and enquiries which can be sent to k11marketing@k11concepts.com. If you wish to unsubscribe from this newsletter, please send us a message. Thank you.



武漢K11多元文化生活區誕生
K11 Wuhan Unveils Multicultural Living District

內地首個K11多元文化生活區在武漢漢口市中心出現，以K11大道為軸線所貫穿的新世界中心、新世界百貨商場、新世界酒店，再加上正式開業的K11新食藝、充滿想像力的chi K11藝術空間、武漢首個都市農莊及垂直綠化牆、最大面積的塗鴉牆等等，締造出獨特而充滿個性的「武漢K11多元文化生活區」。

The first K11 Multicultural Living District in Mainland China was unveiled in Hankou in the city centre of Wuhan. Connected by the K11 Boulevard, New World Centre, New World Department Store, New World Hotel and the K11 Gourmet Tower opened, together with the creativity-filled chi K11 art space, the first urban farming and vertical green wall and the graffiti wall with the largest area in Wuhan, formed the unique K11 Wuhan Multicultural Living District.

